
 

SFO forældrerådsmøde 9/2 – 2023 kl. 16 – 17.30  

 

Deltagere:  

Forældre: Louise, Joan, Anne Marie (Afbud), Kristine (Ikke fremmødt) , Nadia (Ikke fremmødt)  

Medarbejdere: Maria (Syg)  

Ledelse: Mette 

  

 Emne  metode  referat  

Er der nye henvendelser 

til SFO-forældrerådet?  

 - Det er ikke en ny henvendelse, men Louise har en 

kommentar til det med skærme. Det er blevet meget 

mindre end det var da henvendelsen kom. Ifølge det der 

ses. Så hvad der er gjort, selvom det ikke har været formelt 

på dagsorden endnu – så virker det effektfuldt og forbruget 

er sat ned. Ros for det – det er fortsat på dagsorden på 3. 

årgang SFO – men har afventet den nye ansættelse. HUSK 

youtube-kørekort. 

Tilbagemelding af 

arbejdet med data fra 

SLF 

”Deltagelsesmuligheder 

for alle børn”  

 

Fremlæggelse 

og drøftelse  

 

Herunder 

beslutning om 

der skal laves 

en ny forældre-

undersøgelse 

- De fire klynger har analyseret de tre datasæt og er godt i 

gang med forskellige indsatser.  

 

- Vi er enige om at det er en god ide at lave en ny 

forældreundersøgelse. Hvad vil vi spørge om og hvordan? 

 

- Vi har fundet tilbagemeldingen til forældrene fra sidste 

undersøgelse.  

 

- Joan taler med Anne Marie om at lave et udspil (Hvis 

Anne Marie melder pas gør Joan det selv) Finder den 

tidligere undersøgelse frem og bruger den – koblet med 

det som personalet lige har undersøgt.  

 

- Vi vil gerne lave undersøgelsen i april – da vi så kan bruge 

data ifht de børn/forældre der er der nu. Alternativt skal vi 

have den klar og så skyde den af midt september når de 

nye er faldet til og de blå børn er faldet til i SFO på 3. 

årgang.  

 

- Forslag – at Joan og Anne Marie vender tilbage med 

udspil via mail – som vi alle kvalificere. (Hvis vi vil nå det 

i år kan vi evt ligge et ekstra ordinært kort møde ind.  

Tilbagemelding ved 

afhentning 

 

Drøftelse og 

eventuel indsats 

aftales  

- Vi kan ikke huske vinklen på dette punkt. Er det fordi man 

ønsker mere tilbagemelding eller fylder det for meget? 

- Det har stor betydning for indsatsen 😅  

- Vende tilbage til punktet efter afklaring 

 

Overgang fra børnehave 

til SFO, er det trygt? 

 

 

 

Drøftelse og 

eventuel indsats 

aftales  

 

- Udskydes  

 

 

 



 

Hvad kan man gøre så 

børnene bliver ved med 

til at glæde sig til SFO – 

en rød tråd, man må 

mere/andre ting når man 

bliver ældre.  

 

 

- Opstarten i SFO ved skiftet fra børnehaven – mulighed for 

rolig aktivitet, lidt skærmet fx ro på med højtlæsning. 

Herefter kunne man hjælpes til at vælge hvilken aktivitet 

man har lyst til – eller guidning i hvor man kan gå hen til 

forskellige aktiviteter.  

 

- Kunne man lave et udeområde i opstartsfasen for 

skolestarter – så de ved at her kan de være med en voksne 

der sætter leg i gang.  

Næste møde   Fælles med skolebestyrelsen: Regnskab og budget 7. marts kl 16-

18.  

Mulige og spændende 

kommende drøftelser:  

 - Veste eller andet til de voksne ude, det kan være svært at 

vide hvem der er på arbejde, vikarer, andre forældre, 

gæster på matriklen.  

- Kan man i KRAI bruge de store til at hjælpe de små med 

at kontakte en voksen. Så de ikke kun tør gå til ”egen” 

voksen.  

 

 

ÅRSHJUL SFO-forældreråd 22/23 

dato Hvem? emne 

26/9 kl. 16 – 17.30 Kasper fra 3. SFO deltager i forhold til 

punktet om udedage 

Valg? 

Konstituering 

Udedage i 3.SFO  

Årshjul  

Brev til klasseforældreråd 

3/11 kl. 16 - 19 Fælles med skolebestyrelse 

 

besparelser 

6/12 kl. 16 –17.30  konstituering 

9/2   kl. 16 –17.30  Undersøgelsen skal vi gentage 

den? 

Tilbagemelding af arbejdet med 

data SLF 

Tilbagemelding ved afhentning 

Overgang fra børnehave til SFO, er 

det trygt? Hvad kan man gøre så 

børnene bliver ved med til at glæde 

sig til  

 

7/3   kl. 16 - 18 Fælles med skolebestyrelse 

 

Regnskab og budget 

 



 

8/5 kl. 16 – 17.30  Skolefest synlig i baren 

Hverve nye 

QR – kode til nye 

 

 


